
Protokoll

Fra ordinært årsmøte i Sameiet Lillo Nydalen onsdag 29.03.2023 kl. 18:00 - Radisson Blu
Hotel Nydalen, Nydalsveien 33, 0484 Oslo.

Konstituering1.

Valg av møteleder1.1

Vedtak:
Som møteleder ble valgt: Boligbyggelaget Usbl v/Kristin Gade

Valg av sekretær1.2

Vedtak:
Som sekretær ble valgt: Boligbyggelaget Usbl v/Kristin Gade

Valg av eier til å undertegne protokollen sammen med 
møtelederen

1.3

Vedtak:
Valgt ble: Charlotte Karlsen

Opplysning om antall møtende med stemmerett og antall 
fullmakter

1.4

Vedtak:

Forretningsfører sørger for oppsummering av antall møtende i protokollen.

Antall oppmøtte: 26  
Antall fullmakter: 0  
Totalt antall stemmeberettigede: 26

Tatt til orientering.

Godkjenning av innkalling1.5

Vedtak:
Innkallingen ble godkjent.

Godkjenning av saksliste1.6

Vedtak:
Sakslisten ble godkjent.
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Godkjenning av årsregnskap 20222.

Vedtak:

Årsregnskapet og revisjonsberetningen for 2022 var vedlagt innkallingen. Årsregnskapet for
2022 ble gjennomgått, og anbefalt godkjent.  

Årsregnskapet for 2022 ble godkjent.

Årsmelding 20223.

Vedtak:

Det er ikke lenger et lovkrav å skrive årsmelding. Dette som følge av en endring i
regnskapsloven fra 2018. Årsmeldingen fra styret er frivillig og var vedlagt innkallingen.  

Årsmeldingen ble presentert og tatt til orientering.

Godtgjørelse til styret4.

Vedtak:

Styret foreslår at styrets honorar fastsettes til kr 350 000, og at styret foretar fordelingen.
Styrets foreslåtte honorar gjelder for styreperioden 2022-2023, og kostnadsføres i
regnskapet for 2023. Dette er iht. budsjett og godtgjørelsen er lik som de forrige periodene.  

Styrehonorar på kr 350 000 ble godkjent.

Andre saker5.

Individuelle fjernvarmemålere  5.1
Samtlige leiligheter og næringslokaler i sameiet vårt oppvarmes med vannbåren varme og
har forbruksvann med fjernvarme som fyringskilde. I dag betaler hver seksjonseier en
andel av den totale fjernvarmekostanden for sameiet, etter eierbrøkfordeling. Det har
tidligere vært fremmet et ønske blant beboere å installere individuelle målere, slik at man
betaler for faktisk bruk. I tillegg til en mer rettferdig fordeling av kostnadene for varme og
varmtvann, vil en slik løsning gi større insentiver til å spare på forbruket for flere.
Leverandører oppgir at besparelsen ofte er rundt 20-30%.

Overgang til individuell måling og fakturering, innebærer i hovedtrekk følgende:

Montering av måler på varmtvann (forbruksvann).•
Montering av måler i varmefordelingsskapet (gulvvarme).•

Ekstra arbeid:

Komplett montering, med etablering av måler også på kaldtvann-inntaket vil gjøre
at alt vannforbruk faktureres individuelt.

•

Fordi spesielt våre varmefordelingsskap ikke er dimensjonert for å få plass til målere i
ettertid, vil en eventuell overgang til individuell måling kreve en betydelig
engangsinvestering i ombygging i skapene.

Styret har foreløpig kun mottatt tilbud fra Techem AS, som leverer komplette løsninger for
måling og fakturering.

Av mottatt tilbud gis Sameiet mulighet til å kjøpe, eller leie installasjonen over en periode
på 10 år.

Kjøp av anlegg – engangsinvestering (ikke medregnet kaldtvannsmåler)
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Vedtak:

Alle kostnader finansieres i sin helhet av boligselskapet som en engangsinvestering av
utstyr.  

Investeringskostnad (totalsum ved kjøp): kr 2 025 563,- eks mva = 2 531 954,- inkl. mva

Årlig driftskostnad/serviceavtale: 41 400,- eks mva = 51 750,- inkl. mva

Leie av anlegg – finansiert løsning over 10 år (ikke medregnet kaldtvannsmåler)

Leieavtale som innebærer at investeringskostnaden fordeles på 10 år og gir samtidig 10
års garanti på utstyret (utvidet med 5 år sammenlignet med kjøp av anlegget). Sameiet
unngår en større investeringskostnad, og kostnadene på installasjonen fordeles på
seksjonseiere.  

Årlige driftskostnader:    
Leiekostnad per år (faktureres boligsameiet): kr 253 195,- eks mva = 316 494,- inkl. mva  
Leien indeksreguleres årlig i henhold til konsumprisindeks (KPI, 2015=100)    
Månedlige kostnader per seksjon: kr 92,- eks. mva = 115,- inkl. mva  
Målerdata - kostnad per seksjon: kr 200,- eks mva per år = 250,- inkl. mva  
Beboerapp - kostnad per seksjon: kr 40,- eks mva per år = 50,- inkl. mva

Forslag til vedtak:  

1: Vi beholder dagens løsning, med a-konto innbetaling og fast avregning basert på
sameierbrøk. Vi forsøker å spare gjennom felles tiltak og bevissthet rundt forbruket.

2: Vi aksepterer tilbudet fra Techem, som har vedståelsesfrist til 31.03.2023.

3: Styret innhenter ytterligere tilbud fra minst én annen tilbyder, og det gjøres en ny
avstemming i et ekstraordinært sameiermøte før sommerferien. (Det er da mulig at
tilbudet fra Techem blir prisjustert ettersom vedståelsesfristen er utløpt).

Alt. 1 om å fortsette med dagens løsning ble enstemmig vedtatt.

Støy fra søppeltømming i Fernanda Nissens gate 2-4-65.2

Beboer har meldt inn utfordringer knyttet til støy som følge av søppeltømming i Fernanda
Nissens gate 2-4-6. Det er særlig beboere i oppgang C og D med oppholdsrom vendt mot
Fernanda Nissens gate som er berørt, men støy kan også til tider høres i bakgården.  

Søppeltømmingen gjøres gjennom et vakuumsystem som medfører at det kommer en
sugebil som står på tomgang og suger ut søppelet fra systemet.  

Søppeltømming utføres vanligvis én eller flere ganger i uka på morgenen. Selve
tømmeprosessen tar inntil 1 time.

Støyforskrift for Oslo setter begrensning på støy fra bygge- og anleggsvirksomhet i Oslo.
Slik vi leser støyforskriften tillates støy på inntil 75 dB for arbeider som pågår mellom
07:00-19:00 og som varer kortere enn 2 timer per dag.

Beboer har på eget initiativ kontaktet kommunen, som har avvist å gjøre spesifikke tiltak.
For å kunne dokumentere hvorvidt grenseverdien for helseskadelig støy overskrides, må
det gjøres profesjonell støymåling.

Forslag til vedtak:  

Styret tar kontakt med kommunen og Fernanda Nissens gate 2-4-6 med primært mål om
at systemet legges om til et mindre støyede system som fungerer bedre. Sekundært mål
er at søppeltømmingen flyttes til i tidsrommet 09.00-15.00 da for å begrense ulempen for
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Vedtak:

gatas beboere. Det vil gi mindre støy utenom arbeid, skole og barnehage, samt mer sikker
vei til skolen og barnehagen. Det sistnevnte tiltaket bør uansett gjennomføres
umiddelbart.  

Styret besørger at det foretas støymålinger av søppeltømmingen av kommunen, evt.
sameiet.

Enstemmig vedtatt.

Støyskjerm i bakgård5.3

Vedtak:

Det har kommet inn forslag om å  vurdere å  etablere en form for støyskjerm rundt leke-
og grøntområdene i bakgården for å redusere  lydsjenansen som oppstår ved veldig
høylytt aktivitet.  

Forslag til vedtak:

Styret gis fullmakt til å undersøke hensiktsmessige løsninger.  

Vedtatt mot 1 stemme.

Valg6.

Valg av leder6.1

Vedtak:

Styreleder Hedvig Skappel ble valgt for ett år i fjor, og var på valg. Hedvig Skappel ble
foreslått gjenvalgt for 1 år.

Hedvig Skappel ble gjenvalgt for 1 år.

Valg av medlemmer til styret6.2

Vedtak:

Styremedlemmene Richard Bjercke og Jonas Emil Tveter var på valg, og Espen Lykseth
Johansen ønsket å tre ut av styret.

Følgende kandidater ble foreslått:

Jonas E. Tveter for 1 år.  
Leander Van de Pontseele for 2 år.    
Bjørn Gunnar Nysæter for 2 år.  

Valgt ble: Jonas E. Tveter for 1 år.  
  
Valgt ble: Leander Van de Pontseele for 2 år.  
  
Valgt ble: Bjørn Gunnar Nysæter for 2 år.

Etter valget på ordinært årsmøte 2023, består sameiets styre av følgende tillitsvalgte:

Styreleder, Hedvig Skappel  
Styremedlem, Jonas Emil Tveter  
Styremedlem, Leander Van de Pontseele  
Styremedlem, Bjørn Gunnar Nysæter
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Protokoll for Sameiet Lillo Nydalen

Dokumentet er signert elektronisk av:

Møteleder Kristin Gade (sign.) 29.03.2023
Protokollvitne Charlotte Karlsen (sign.) 30.03.2023


